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 Στη Λαµία  σήµερα 12 Σεπτεµβρίου   2012 , ηµέρα  Τετάρτη και  
ώρα 10:30 π.µ.  στην αίθουσα συνεδριάσεων της Επιτροπής 
Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας ( Πλατ. 
Ελευθερίας 3, 1ος όροφος ) συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπής 
Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης που συγκροτήθηκε  µε την 2/2011 (αρ. 
πρ. 2/ 24-2-2011) απόφαση του Περιφερειακού Συµβουλίου Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας, µετά από  την αριθ. Πρω: 99182/721 /06 - 09 - 2012                                                                                   
πρόσκληση του προέδρου αυτής, που επιδόθηκε νόµιµα σε όλα τα µέλη 
της, σύµφωνα µε τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 για να αποφασίσει επί 
των κάτωθι θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης:  
 
ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση πρακτικών συνεδριάσεως  στις 27/08/2012.   
 
ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) και 
συµπληρωµατικών στοιχείων για έγκριση περιβαλλοντικών όρων για το 
σύνολο των εγκαταστάσεων του εργοστασίου παραγωγής τσιµέντου 
της εταιρείας «ΑΓΕΤ ΗΡΑΚΛΗΣ» που λειτουργεί στο Μικρό Βαθύ ∆ήµου 
Αυλίδας, Ν. Ευβοίας.  
Εισηγητής : Η Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
βιοµηχανίας «ΟΝΕ PHARMA Α.Ε.» (πρώην ΦΑΡΜΑΝΕΛ – ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗ 
Α.Ε.) στο 60ο χλµ. Εθνικής Οδού Αθηνών – Λαµίας ∆ήµου Τανάγρας Ν 
.Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Η Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
 
ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
τροποποίηση ΑΕΠΟ υφιστάµενης πλωτής µονάδας πάχυνσης στη θέση 



«Νήσος Γάιδαρος,» ∆.Ε. Αταλάντης του ∆ήµου Λοκρών, λόγω 
εκσυγχρονισµού της µε την κατασκευή υποστηρικτικής µονάδας 
χερσαίων εγκαταστάσεων (αποθήκη 300 τ.µ. πλυντηρίου διχτύων και 
αποτεφρωτήρα) στη θέση ΄΄Μαλκάδα΄΄ ∆.Ε. Αταλάντης του ∆ήµου 
Λοκρών Ν. Φθιώτιδας, της εταιρείας «ΖΕΡΒΑΣ – ΚΥΡΙΑΖΗΣ ΑΕΓΕ 
ΙΧΘΥΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΕΣ». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Ανάπτυξης Π. Ε. Φθιώτιδας κ. 
Κων/νος Τσακωνίτης. 
 
ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) έργου : 
«Κατασκευή µονάδας επεξεργασίας στερεών αποβλήτων (εργοστάσιο 
κοµποστοποίησης) και Χώρου Υγειονοµικής Ταφής Υπολειµµάτων 
(ΧΥΤΥ) και συνοδών έργων (οδού πρόσβασης), στη θέση «Βαρτός» 
∆ήµου ∆ελφών Ν. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Εγγειοβελτιωτικά – αντιπληµµυρικά έργα ∆ήµου Ποταµιάς» του 
∆ήµου Καρπενησίου Ν. Ευρυτανίας. 
  Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
Τροποποίηση των Περιβαλλοντικών Όρων του τµήµατος Κάστρο  – 
Τραγάνα του αυτοκινητοδρόµου ΠΑΘΕ στο Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  του 
έργου «Αποχέτευση ακαθάρτων στους οικισµούς Πλάκα ∆ήλεσι & 
∆ήλεσι και επέκταση ΒΙΟ.ΚΑ. Σχηµαταρίου – Οινοφύτων» στο ∆ήµο 
Τανάγρας Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Βελτίωση οδού Ερατεινής – Ε.Ο. Άµφισσας – Λιδωρικίου » στο Ν. 
Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
υφιστάµενης γεώτρησης για αξιοποίηση και άδειας χρήσης νερού Ντελή 
Ελευθερίας στη θέση «ΒΑΛΤΟΣ» στο Ν. Μοναστήρι του ∆ήµου ∆οµοκού 
Ν. Φθιώτιδας. 



Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
λατοµείου σχιστολιθικών πλακών του Ιωάννη Μπούσουλα στη θέση 
«ΒΑΛΤΑ» (Εµβαδού 14,43 στρ.), της ∆Ε Μαρµαρίου του ∆ήµου 
Καρύστου Ν. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 19,99 MW της εταιρείας «SOLEIL ΣΤΥΛΙ∆ΑΣ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΑ 
Μ.Ε.Π.Ε.» στη θέση ΄΄ΜΕΓΑΛΗ ΡΑΧΗ΄΄ ∆.Κ. Θίσβης του ∆ήµου Θήβας Ν. 
Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 6,83 MW  της εταιρείας « SPES SOLARIS – SOLAR CONSEPT A.E.» 
στη θέση «ΠΟΥΡΝΙΑ» ∆.Ε. Τιθορέας του ∆ήµου Αµφίκλειας - Ελάτειας  Ν. 
Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 12,688 MW  της εταιρείας «SPES SOLARIS – SOLAR CONSEPT A.E.» 
στη θέση «ΚΟΥΚΟΥΒΑΓΙΑ» του ∆ήµου Θηβαίων  Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 28,19 MW  της εταιρείας «SPES SOLARIS – SOLAR CONSEPT A.E.» 
στη θέση « ΘΥΜΑΡΟΣ » του ∆ήµου Θηβαίων  Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
Στη συνεδρίαση αυτή προσήλθαν και παρέστησαν 
 

1. κ. Μπέτσιος Νικόλαος ,  ως Πρόεδρος 
2. κ. Kαραΐσκος  Περικλής ,  Αντιπρόεδρος , τακτικό µέλος 
3. κ. Παπαναγιώτου Νικόλαος , Π.Σ. ,  τακτικό µέλος 
4. κ. Παπαϊωάννου Πανουργιάς 
5. κ. Τσιτσάνης Λάµπρος , Π.Σ. , τακτικό µέλος 



6. κ. Σανιδάς Ηλίας , Π.Σ. , τακτικό µέλος 
7. κ. Στουπής Νικόλαος, Π.Σ. , τακτικό µέλος 
8. κ. Μπαράκος Νικόλαος , Π.Σ. , τακτικό µέλος 
9. κ. Ντούρου Σοφία – Iωάννα , Π.Σ. , τακτικό  µέλος 

 
παραβρέθηκε επίσης ο κ. Τερζής Αντώνης, Προϊστάµενος της ∆/νσης 
Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού, η Γενική ∆ιευθύντρια 
Ανάπτυξης κα Ευγενία Οικονόµου και  Προϊστάµενος της ∆/νσης 
Ανάπτυξης Π.Ε. Φθιώτιδας  κ. Τσακωνίτης  Κων/νος. 
                           
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η Αλεξοπούλου ∆έσποινα, υπάλληλος 
της Περιφέρειας Στ. Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών ∆οµικών Έργων  µε 
βαθµό Β΄ , που ορίσθηκε γραµµατέας της Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης µε την 10349/731/11-3-2011 απόφαση του Περιφερειάρχη 
Στερεάς Ελλάδας. 
Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο Αντιπρόεδρος  της Επιτροπής 
κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης: 
 
Πριν από τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης  η κα Ντούρου µε το από 
12/09/2012 έγγραφό της έθεσε δύο θέµατα προς τον πρόεδρο της 
επιτροπής.  
 
Α. Θα θέλαµε να θέσουµε προ ηµερήσιας διάταξης κάποιες ερωτήσεις 
σχετικά µε την απόφαση του Υπουργού Περιβάλλοντος Ενέργειας και 
κλιµατικής Αλλαγής (Αρ. πρ.οικ.37963/1790  5/7/12) περί τροποποίησης 
της απόφασης του ΥΠΕΚΑ (132087/2650  7/10/11) που αφορούν την 
έγκριση περιβαλλοντικών όρων για την υπόγεια εκµετάλλευση 
λευκολίθου και των συνοδών έργων από τη ΒΙΟΜΑΓΝ στο ∆.∆. 
Προκοπίου του ∆ήµου Μαντουδίου-Λίµνης-Αγ. Άννας.  
Αναφέρουµε εδώ ότι στην 3η  συνεδρίαση της  Επιτροπής 
Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης(15/ 2/12)  αποφασίστηκε κατά 
πλειοψηφία  µε 8 ψήφους υπέρ  και 1 κατά η έγκριση της Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων  και Σχεδίου ∆ιαχείρισης Αποβλήτων  της 
«ΒΙΟΜΑΓΝ Α.Ε.» για το έργο της υπόγειας εκµετάλλευσης µεταλλείου 
µαγνησίτη (λευκολίθου), και των συνοδών αυτού έργων σε χώρους 
συνολικής έκτασης 16.570,17 τ.µ. στη θέση ‘’Γερόρεµµα’’ και το έργο 
‘’Σκάλα φόρτωσης λευκολίθου’’ στη θέση «∆αφνοπόταµος», Τ.Κ. 
Προκοπίου, ∆ήµου Μαντουδίου – Λίµνης – Αγίας Άννας, Περιφερειακής 
Ενότητας Εύβοιας, εντός της Μεταλλειοκτησίας ‘’Κτήµα Αχµέτ Αγά – 
∆ράζι’’.  
Εµείς καταψηφίσαµε και τα δύο θέµατα δηλώνοντας ότι η ΒΙΟΜΑΓΝ 
θέλει να κατοχυρώσει µεταλλευτικά δικαιώµατα στην ευρύτερη περιοχή 
της Β.Κ. Εύβοιας, ότι τη θεωρούµε  έκπτωτη ,χωρίς δικαίωµα σε γη που 
ανήκει στο λαό της περιοχής, ότι  και τα τσιφλίκια του Μπαίκερ είναι 
περιουσία που πρέπει να περιέλθει στο λαό. Θεωρούµε τον ορυκτό 
πλούτο της περιοχής λαϊκή περιουσία και η αξιοποίησή του πρέπει να 



γίνεται από δηµόσιο φορέα διαχείρισης µε κεντρικό έλεγχο που θα 
εξυπηρετεί τα συµφέροντα του λαού . 
 ∆ιαβάζοντας την παραπάνω απόφαση προκύπτουν τα εξής 
ερωτήµατα: 

� Πρόκειται , κατά την εκτίµησή σας, για τροποποίηση ή καινούρια 

απόφαση αποκοµιδής και απόρριψης αποβλήτων στη θάλασσα; 

� Υπάρχουν επικίνδυνα απόβλητα στα µεταλλεία; Υπάρχει σχετική 

έκθεση των επιθεωρητών περιβάλλοντος; Αυτά προβλέπεται να 

µετακινηθούν; Συµπεριλαµβάνονται στα όποια απόβλητα θα 

ρίχνονται στη θάλασσα; 

� Τα φορτηγά που αναφέρει η απόφαση τι θα µεταφέρουν στο 

λιµάνι αφού το µετάλλευµα θα µεταφέρεται από ταινιόδροµο; Γιατί 

δεν χρησιµοποιείται ο όρος µετάλλευµα αλλά γενικώς «υλικά»; 

� Γιατί η αξιολόγηση καταλληλότητας των νερών θα καταγράφεται 

σε βιβλίο και όχι, όπως προβλεπόταν, ηλεκτρονικά; Ποιος θα 

ελέγχει; Η ίδια η επιχείρηση; 

� Προβλέπεται, σύµφωνα µε τη συνολική εικόνα που έχετε και τις 

τελευταίες εξελίξεις, µόνο υπόγεια ή και ανοιχτή εξόρυξη;  

Για άλλη µια φορά δηλώνουµε ότι το ξεπούληµα της γης, του ορυκτού 
πλούτου, της ενέργειας στο ιδιωτικό κεφάλαιο, στη ΒΙΟΜΑΓΝ, την ΤΕΡΝΑ, 
τους µεγάλους, ξένους και ντόπιους επιχειρηµατικούς οµίλους, στο 
όνοµα δήθεν της «ανάπτυξης» και των «επενδύσεων» γίνονται µόνο για 
την εκµετάλλευση του πλούτου που διαθέτει ο τόπος µας, µε τραγικές 
συνέπειες και για τους εργαζόµενους και για το περιβάλλον. Και όσοι 
στηρίζουν αυτές τις πολιτικές, που σφαγιάζουν καθηµερινά το λαό µας, 
έχουν τεράστιες ευθύνες. 
 
O Πρόεδρος της επιτροπής κος Νικόλαος  Μπέτσιος έλαβε το λόγο και 
έδωσε τις παρακάτω διευκρινήσεις επί  του πρώτου θέµατος. 
 

• Για το παλαιό µεταλλείο εκδόθηκαν περιβαλλοντικοί όροι το 2011. 
• Για τη σκάλα φόρτωσης γνωµοδότησε η επιτροπή περιβάλλοντος 

και Ανάπτυξης στης 15/02/2012 
• από τις κεντρικές υπηρεσίες ΥΠΕΚΑ εκδόθηκε  νέα  σύνθετη 

απόφαση  που περιλαµβάνει όρους και για το µεταλλείο και για τη 
σκάλα φόρτωσης, είναι λοιπόν η σύνθεση της παλαιάς 
απόφασης και των συνοδών έργων. 

• ∆εν υπάρχουν στα µεταλλεία επικίνδυνα απόβλητα διότι δεν γίνεται 
επεξεργασία. 

• Αναφέρεται ο όρος υλικά γιατί πέρα από το µετάλλευµα µπορεί να 
µεταφερθεί και εξοπλισµός για τις ανάγκες της δραστηριότητας. 

• ∆εν προβλέπεται ανοιχτή εξόρυξη, αλλά µόνο υπόγεια. 
   



Β. Από την πρώτη ακόµα συνεδρίαση της Επιτροπής Περιβάλλοντος 
ζητήσαµε να µας απαντήσετε εγγράφως- εξ αιτίας και του µεγάλου 
προβλήµατος στην περιοχή του Ασωπού, της Αυλίδας και των 
Μεσσαπίων , µε την ανίχνευση εξασθενούς χρωµίου και βαρέων 
µετάλλων στο νερό-ποιες επιχειρήσεις δραστηριοποιούνται στην 
περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας, ποιες έχουν άδεια διαχείρισης στερεών ή 
υγρών  αποβλήτων, ζητήσαµε να επανεξεταστούν οι άδειες αυτές. 
Ακόµα, δυόµισι χρόνια µετά, δεν έχουµε πάρει απάντηση. 
Έχουµε ζητήσει να έρθει εικόνα στην Επιτροπή αν όλες οι επιχειρήσεις 
που δραστηριοποιούνται στην Περιφέρεια έχουν επικαιροποιήσει τους 
περιβαλλοντικούς όρους λειτουργίας τους. Έχουµε ζητήσει να έρχονται 
οι γνωµοδοτήσεις  από όλες τις αρµόδιες υπηρεσίες  ώστε να έχουν 
καλύτερη εικόνα τα µέλη της Επιτροπής. Επίσης έχουµε ζητήσει να γίνεται 
έλεγχος, αν οι Μελέτες Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων  που εγκρίνονται 
στην επιτροπή, εφαρµόζονται από τις επιχειρήσεις.  
Για την ώρα, µετά από τη λειτουργία της Επιτροπής για 2,5 χρόνια, απλά 
έρχονται µελέτες, συµπληρώνονται και µε προτάσεις των µελών , 
ψηφίζονται και µετά; 
∆εν θα δεχτούµε να είµαστε διεκπεραιωτές  γραφειοκρατικών 
διαδικασιών. Εσείς άλλωστε ορίσατε αυξηµένες αρµοδιότητες  αυτής της 
επιτροπής. Άρα θεωρούµε αναγκαίο να ασκείται και έλεγχος αν αυτά 
που αποφασίζονται υλοποιούνται. Να έχει άµεση εικόνα η Επιτροπή 
Περιβάλλοντος αν υπάρχουν επιχειρήσεις  ή δραστηριότητες που 
προκαλούν περιβαλλοντικά προβλήµατα και να παρεµβαίνει άµεσα και 
ουσιαστικά. 
 
Ο Πρόεδρος απάντησε ως εξής: 
 
1. Η Περιφέρεια συµµετέχει εδώ και οκτώ µήνες στις οµάδες εργασίας 
που έχει συγκροτήσει το ΥΠΕΚΑ µε συµµετοχή αρκετών φορέων της 
περιοχής του Ασωπού. 
Τα θέµατα που θέσατε αποτελούν αντικείµενο συγκεκριµένων οµάδων 
που τα επεξεργάζονται πχ. α) κατάρτιση καταλόγου όλων των 
περιβαλλοντικά αδειοδοτούµενων εγκαταστάσεων, β) διασφάλιση της 
χρήσης του µητρώου βιοµηχανιών Βοιωτίας 
Όταν οι οµάδες ολοκληρώσουν το έργο τους θα σας ενηµερώσουµε 
σχετικά. 
2. Σε ότι αφορά τους ελέγχους αυτοί διενεργούνται από τις αρµόδιες 
υπηρεσίες των Περιφερειακών Ενοτήτων ( Τµήµατa Περιβάλλοντος, 
∆/νσεις Ανάπτυξης, ΚΕΠΕ ) και τους Επιθεωρητές Περιβάλλοντος. 
Σε πολλές περιπτώσεις επιβάλλονται πρόστιµα καθώς επίσης γίνεται και 
ανάκληση άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων που δραστηριοποιούνται 
στην περιοχή του Ασωπού. 
Για όλα αυτά σε τακτά χρονικά διαστήµατα σας έχουµε ενηµερώσει 
σχετικά. 
 



ΘΕΜΑ 1ο : Η  Επιτροπή  οµόφωνα ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης της  
27/08/2012.  

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  160 

 
 

ΘΕΜΑ 2ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση της Γενικής ∆ιευθύντριας  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου καθώς και τα α) Αριθµ. 
202/2012 απόφαση του ∆ήµου Χαλκιδέων, β) Αριθµ. Πρωτ: 212585/6-7-
2012έγγραφο της ∆/νσης Ε.Α.Ρ.Θ. , γ) το από 12/07/2012 έγγραφο της 
εταιρείας LAFARGE, δ) Αριθµ. Πρωτ: 474/2-7-2012 έγγραφο της Ένωσης 
Εργαζοµένων Τσιµέντων Χαλκίδας τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο 
τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση  
 

Οµόφωνα 
 

γνωµοδοτεί  αρνητικά για την Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών 

Επιπτώσεων (ΜΠΕ) και συµπληρωµατικών στοιχείων για έγκριση 
περιβαλλοντικών όρων για το σύνολο των εγκαταστάσεων του 
εργοστασίου παραγωγής τσιµέντου της εταιρείας «ΑΓΕΤ ΗΡΑΚΛΗΣ» που 
λειτουργεί στο Μικρό Βαθύ ∆ήµου Αυλίδας, Ν. Ευβοίας διότι: 
1. σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆/νσης Ανάπτυξης η µονάδα πρέπει 
πρώτα να εφοδιαστεί µε άδεια λειτουργίας 
2. η µονάδα σύµφωνα µε τις διατάξεις του Ν. 4014/2011 έχει 
περιβαλλοντικούς όρους σε ισχύ και για τυχών τροποποιήσεις – 
βελτιώσεις του εργοστασίου θα πρέπει να υποβληθείνέα µελέτη η οποία 
να είναι σύµφωνη µε το χωροταξικό του Γ.Π.Σ. του τέως ∆ήµου Αυλίδας. 
3.υπάρχει οµόφωνη αρνητική απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
Χαλκιδέων για την εν λόγω ΜΠΕ 
 
Η κα Ντούρου δήλωσε ότι: Η Τσιµεντοβιοµηχανία ΑΓΕΤ-ΗΡΑΚΛΗΣ 
(LAFARGE) η οποία έχει συσσωρεύσει µεγάλα κέρδη κατά την 
προηγούµενη περίοδο, τα τελευταία χρόνια διέθεσε εκατοντάδες χιλιάδες 
Ευρώ για να «σπρώξει» εκατοντάδες εργαζόµενους σε πρόωρες 
συνταξιοδοτήσεις, απαξιώνοντας την παραγωγή και τη συντήρηση του 
εργοστασίου Χαλκίδας. Περιόρισε το χρόνο φόρτωσης τσιµέντου, 
σταµάτησε ακόµα και την παραγωγή τσιµέντου από το εργοστάσιο της 
Χαλκίδας και µεταφέρει έτοιµο τσιµέντο από τα άλλα εργοστάσια για 
επεξεργασία στο εργοστάσιο της Χαλκίδας το οποίο διαθέτει σύγχρονες 
εγκαταστάσεις για τη βελτίωση του προϊόντος.  
Σήµερα συνεχίζει την επίθεση και τους εκβιασµούς κατά των 
εργαζοµένων του εργοστασίου Τσιµέντων Χαλκίδας , επιδιώκει 
δραµατική µείωση των µισθών και γενικότερη κατάργηση δικαιωµάτων 
σε εναρµόνιση µε τα αντεργατικά πλαίσια των µνηµονίων και των 
αντιλαϊκών επιλογών της συγκυβέρνησης Ν.∆.- ΠΑΣΟΚ-∆ΗΜΑΡ και, 
όπως φαίνεται, αλλάζει χρήση λειτουργίας του εργοστασίου. Προωθεί 



την καρκινογόνα καύση, τη χρήση «εναλλακτικών» καυσίµων(το 
µεθοδεύει εδώ και κάποια χρόνια : σαπουνέλαια. RDF),την ανακύκλωση 
εργοστασιακών αποβλήτων, τη µετατροπή του λιµανιού σε εµπορικό, 
κ.λ.π. Στόχος της δεν είναι ούτε η ανάπτυξη, ούτε η δηµιουργία θέσεων 
εργασίας αλλά η µεγαλύτερη κερδοφορία της Πολυεθνικής µε όσο το 
δυνατό λιγότερο κόστος, οι επιδοτήσεις που θα πάρει από την καύση 
και τη διαχείριση αποβλήτων, η απαξίωση της εγχώριας παραγωγής 
τσιµέντου. Είµαστε κατηγορηµατικά αντίθετοι στη Μ.Π.Ε. που αφορά τον 
«εκσυγχρονισµό» και την εισαγωγή νέων δραστηριοτήτων στο 
εργοστάσιο της Χαλκίδας. Άλλωστε πώς µιλούν για «εκσυγχρονισµό» 
όταν εκβιάζουν τους εργαζόµενους και τους γυρνούν σε συνθήκες 
«γαλέρας»;Είµαστε αντίθετοι στην καρκινογόνα καύση και διαχείριση 
απορριµµάτων και αποβλήτων από ιδιώτες. Είµαστε αντίθετοι στο 
ξεπούληµα των λιµανιών προκειµένου να εξυπηρετηθούν µεγάλα, ξένα 
και ντόπια συµφέροντα. Τα θεωρούµε λαϊκή περιουσία. 
Λαϊκή περιουσία θεωρούµε τον ορυκτό πλούτο της χώρας ο οποίος µε 
άλλη, λαϊκή εξουσία, µε λαϊκή οικονοµία, µπορεί να αξιοποιηθεί για µια 
ανάπτυξη προς όφελος των λαϊκών συµφερόντων. Οι εξελίξεις στα 
Τσιµέντα Χαλκίδας (απαξίωση της ντόπιας παραγωγής και των 
εργαζοµένων, εισαγωγή τσιµέντου, µεγαλύτερη κερδοφορία για τη 
LAFARGE) επιβεβαιώνουν την αναγκαιότητα και ρεαλιστικότητα της 
θέσης µας για τσιµεντοβιοµηχανία  κάτω από δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης, που θα εξυπηρετεί τις ανάγκες για φτηνή και ασφαλή λαϊκή 
κατοικία, για σύγχρονα έργα υποδοµής που έχει ανάγκη ο λαός.  
 
  Ο κος Καραΐσκος δήλωσε: Η ΑΓΕΤ ΗΡΑΚΛΗΣ Α.Ε. που ανήκει στον 

όµιλο LAFARCE έχει ως κύρια δραστηριότητα την παραγωγή 
τσιµέντου.Με την κρινόµενη ΜΠΕ επιδιώκει να µετατρέψει την Ελλάδα από 
χώρα Παραγωγής σε χώρα Εισαγωγής Τσιµέντου. 
Ψηφίζω αρνητικά για τους εξής λόγους:1)για όλες τις νέες 
δραστηριότητες, 2) για όλα τα νέα προϊόντα, 3)για όλες τις νέες 
αποθηκευτικές – λιµενικές εγκαταστάσεις και 4)για την καύση 
οποιοδήποτε απορρίµµατος ή εναλλακτικού καυσίµου. Συµφωνώ µε την 
υπ΄αριθµ.202/2012 οµόφωνη απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
Χαλκίδας. 
 
  Ο κος Στουπής δήλωσε «Έχοντας πλήρη άποψη του θέµατος µετά την 

Μελέτη  όλων των εγγράφων αλλά και την σύσκεψη που συγκάλεσε το 
Εργατικό Κέντρο, αλλά και συνείδηση του γνωµοδοτικού χαρακτήρα της 
απόφασής µας και πως όλα θα κριθούν πολιτικά σε κυβερνητικό 
επίπεδο και  σε καθεστώς φας – τρακ που έχει υιοθετήσει το ΥΠΕΚΑ ως 
πολιτική της «τροικας εσωτερικού» δίνοντας «γη και ύδωρ» στο ιδιωτικό 
επιχειρηµατικό κεφάλαιο και σε βάρος των λαϊκών συµφερόντων και του 
∆ηµόσιου Χώρου, καταψηφίζουµε την εισήγηση για 4 οµάδες λόγων: 
Α. Πολιτικούς. Αφού µε τις συγκεκριµένες αιτούµενες δραστηριότητες η 
ΑΓΕΤ µετασχηµατίζοντας τον στρατηγικό της σχεδιασµό από µονάδα 
βιοµηχανική (β! γενής δραστηριότητα) σε εµπορική (γ! γενής 



δραστηριότητα) αλλάζει το αναπτυξιακό προφίλ της Περιοχής. 
Ταυτόχρονα είναι η επιχείρηση που µε την πολιτική της απέναντι στους 
εργαζόµενους ιδιαίτερα στην σηµερινή  µνηµονιακή  εποχή καθίσταται ο 
πιλότος στην περιοχή ανατροπής των εργασιακών σχέσεων και 
κοινωνικών κατακτήσεων όπως η τρόικα απαιτεί 
Β .Περιβαλλοντικούς. Με όσα αιτείται η ΑΓΕΤ  ουσιαστικά δεν 
ενσωµατώνει οποιαδήποτε κατ ελάχιστο περιβαλλοντική πρακτική αφού, 
συνεχίζει να εξαντλεί τους υπόγειους υδροφορείς και δεν αξιοποιεί το 
νερό του παρακείµενου ∆ηµοτικού Βιολογικού Καθαρισµού, συνεχίζει να 
χρησιµοποιεί ως βασικά καύσιµα το πετ κωκ (55%) και κάρβουνο(45%) 
των βιοκαυσίµων συµµετεχόντων στο µίγµα µόνο κατά 0,03%, και δεν 
δεσµεύεται για την σύσταση σταθµού µέτρησης της ρύπανσης που 
παράγει µε on-line καταγραφές που να παρακολουθούνται από την 
αρµόδια Περιφερειακή ∆ιεύθυνση 
Γ. Νοµικούς   .Αφού δεν ακολουθήθηκε η νόµιµη διαδικασία υποβολής 
της ΜΠΕ ως η ∆ιεύθυνση Ανάπτυξης της Εύβοιας γνωµοδοτεί αλλά 
κυρίως γιατί οι προτεινόµενες δραστηριότητες έρχονται σε αντίθεση µε 
τις προβλέψεις του υφιστάµενου Γενικού Πολεοδοµικού Σχεδίου. 
∆. Λόγους Αφερεγγυότητας, της συγκεκριµένης εταιρείας όλο το 
προηγούµενο διάστηµα που έχουν κλονίσει την εµπιστοσύνη των 
εργαζόµενων και της κοινωνίας σε όσα η επιχείρηση επαγγέλλεται. 
Η τοπική κοινωνία σε παλιότερες εποχές στην Χαλκίδα, το Αλιβέρι και τον 
Βόλο,  έδωσε το φιλέτο της γης της , τον αέρα της , την θάλασσά της και 
τα λιµάνια της , σε Έλληνες Επιχειρηµατίες για την ανάπτυξη της ντόπιας 
τσιµεντοβιοµηχανίας και την ενίσχυση της Εθνικής Οικονοµίας . Για τον 
σκοπό αυτό και για την διασφάλιση των θέσεων εργασίας (που σήµερα 
έφτασαν στο ναδίρ)  επέδειξε µάλιστα όλα αυτά τα χρόνια και ιδιαίτερη 
ανοχή σε περιβαλλοντικές παραβάσεις κατά την λειτουργία των 
εργοστασίων τους. Ως εδώ όµως και µη παρέκει . Σαφώς, σήµερα ,  µας 
ενδιαφέρουν και δεχόµαστε την παραµονή των τσιµεντάδικων ως τέτοια 
για την παραγωγή και µόνο τσιµέντου. Οποιαδήποτε αλλαγή ή 
µετατροπή της χρήσης τους από την πολυεθνική LAFARGE συνιστά 
παραβίαση των όρων του τοπικού κοινωνικού συµβολαίου και δεν 
πρόκειται να γίνει αποδεκτή.   
Λόγω της σοβαρότητας του θέµατος φρονούµε πως αυτό  πρέπει να 
απασχολήσει το Περιφερειακό Συµβούλιο, και θα φροντίσουµε για αυτό.»  
 
Ο κος Παπαναγιώτου δήλωσε : κατανοητή η προσπάθεια να διατηρηθεί 

η λειτουργία της εταιρείας. 
Κατανοητή και η ανησυχία των εργαζοµένων για τη µελλοντική της 
πορεία, για τις θέσεις εργασίας ,τις αµοιβές, το περιβάλλον αλλά και η 
ανάπτυξη της περιοχής. ∆ιαπιστώθηκε όµως η έλλειψη εµπιστοσύνης 
µεταξύ ∆/νσης και εργαζοµένων. 
Πολύ υπεύθυνη η στάση του προέδρου του Ε. Κ. Χαλκίδας και του 
Σωµατείου για ελλιπή ενηµέρωση τόσο των φορέων όσο και των 
εργαζοµένων και των πολιτών. 



Θετικό ότι η εταιρεία απέσυρε µέρος των δραστηριοτήτων µε νέα 
συµπληρωµατική µελέτη ( µετά παρεµβάσεων των φορέων και της 
Περιφέρειας) 
Έχω αµφιβολίες για την νοµιµότητα µε την αλλαγή της χρήσης και από 
παραγωγή τσιµέντου θα γίνει µονάδα µε εµπορικές δραστηριότητες 
συναφών µε το τσιµέντο. 
Προτείνω να επανέλθει µε νέα µελέτη η εταιρεία αφού πρώτα κάνει 
ειλικρινείς επαφές µε τους ενδιαφερόµενους φορείς και κυρίαρχα µε τους 
εργαζόµενους και µε το ∆ήµο Χαλκιδέων. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   161 
 

ΘΕΜΑ 3ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. 
Βοιωτίας κ. Χαράλαµπου Ρουσέτη, η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο 
τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση 
 

αποφασίζει οµόφωνα 
 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
βιοµηχανίας «ΟΝΕ PHARMA Α.Ε.» (πρώην ΦΑΡΜΑΝΕΛ – ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗ 
Α.Ε.) στο 60ο χλµ. Εθνικής Οδού Αθηνών – Λαµίας ∆ήµου Τανάγρας Ν. 
Βοιωτίας, µε τον όρο του κου Στουπή  ότι πρέπει να διασφαλίζεται η 
εξουδετέρωση των αντιβιοτικών και δεν επηρεάζει το περιβάλλον.  
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  162 
 

ΘΕΜΑ 4ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης Π. Ε. 
Φθιώτιδας κ. Κων/νος Τσακωνίτης, καθώς και τα  α) Αριθµ. 13/220/2012 
απόφαση  του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ήµου Λοκρών, β) Αριθµ. 
Πρωτ: 17703/12-09-2012 έγγραφο του ∆ήµου Λοκρών, γ) Αριθµ. Πρωτ: 
897/09-07-2012 έγγραφο του Συλλόγου για την Προστασία του 
περιβάλλοντος Αγίου Ιωάννη Θεολόγου Μαλεσίνας Φθιώτιδας δ) 
Αριθµ. Πρωτ: 908/10-09-2012 έγγραφο του Συλλόγου για την Προστασία 
του περιβάλλοντος Αγίου Ιωάννη Θεολόγου Μαλεσίνας Φθιώτιδας, τα 
οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά 
από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό (της κας Ντούρου η οποία δήλωσε ότι 
θα καταψηφίσει το θέµα)  την αναβολή του θέµατος, ύστερα από την 
εισήγηση του Προέδρου, λόγω αιτήµατος του ∆ήµου Λοκρών, 
προκειµένου να εκφράσει άποψη για την  Έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών (ΜΠΕ) για την τροποποίηση ΑΕΠΟ υφιστάµενης 
πλωτής µονάδας πάχυνσης στη θέση «Νήσος Γάιδαρος,» ∆.Ε. 



Αταλάντης του ∆ήµου Λοκρών, λόγω εκσυγχρονισµού της µε την 
κατασκευή υποστηρικτικής µονάδας χερσαίων εγκαταστάσεων 
(αποθήκη 300 τ.µ. πλυντηρίου διχτύων και αποτεφρωτήρα) στη θέση 
΄΄Μαλκάδα΄΄ ∆.Ε. Αταλάντης του ∆ήµου Λοκρών Ν. Φθιώτιδας, της 
εταιρείας «ΖΕΡΒΑΣ – ΚΥΡΙΑΖΗΣ ΑΕΓΕ ΙΧΘΥΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΕΣ». 
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ΘΕΜΑ 5ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το Αριθµ. 
Πρωτ:93703/3855/21-08-2012 έγγραφο της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού, Τµήµατος Περιβάλλοντος και Υδροοικονοµίας Π.Ε. 
Φωκίδας τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος 
πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 αποχή (της κας Ντούρου )  την έγκριση 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) έργου : «Κατασκευή 
µονάδας επεξεργασίας στερεών αποβλήτων (εργοστάσιο 
κοµποστοποίησης) και Χώρου Υγειονοµικής Ταφής Υπολειµµάτων 
(ΧΥΤΥ) και συνοδών έργων (οδού πρόσβασης), στη θέση «Βαρτός» 
∆ήµου ∆ελφών Ν. Φωκίδας µε την επιφύλαξη του κου Στουπή πως το 
συγκεκριµένο έργο προβλέπει την µηχανική επεξεργασία των αποβλήτων 
αλλιώς δεν έχει κανένα νόηµα η δηµιουργία ΧΥΤΥ. 
Η κ. Ντούρου δήλωσε ότι απέχει όχι γιατί διαφωνεί µε τη µονάδα 

κοµποστοποίησης αλλά γιατί συνεχίζει το µεγάλο πρόβληµα της 

διαχείρισης των απορριµµάτων να αντιµετωπίζεται από ∆ηµάρχους και 

περιφέρεια µε αποσπασµατικές λύσεις, κύρια γιατί βρίσκουν την ευκαιρία 

διαχείρισης κονδυλίων από το ΕΣΠA. Συµβάλλουν στο να  προχωρήσει  

η  πλήρης ιδιωτικοποίηση της διαχείρισης των απορριµµάτων µε 

σοβαρές  επιπτώσεις  στο εισόδηµα  και στη ζωή του λαού  γενικότερα.   

Το πρόβληµα των απορριµµάτων µπορεί ολοκληρωµένα να 

αντιµετωπιστεί µόνο µέσα από ένα Εθνικό  Σχέδιο ασφαλούς διαχείρισης 

των αποβλήτων που θα εκπονείται από Ενιαίο Κρατικό Φορέα. Σχέδιο 

στηριγµένο στο δηµόσιο και κοινωνικό χαρακτήρα της διαχείρισης των 

αποβλήτων, µε κεντρικούς δηµόσιους πόρους .Η ανέγερση των 

απαραίτητων εγκαταστάσεων να γίνεται από Ενιαίο Κρατικό Φορέα 

κατασκευών που θα υλοποιεί τα αναγκαία δηµόσια έργα υποδοµής και  

µέτρα για: την πρόληψη παραγωγής απορριµµάτων, την προώθηση 

της ανακύκλωσης µε διαλογή στην πηγή, την ορθολογική µεταφορά 

µέσω σταθµών µεταφόρτωσης, την πλήρη αποκατάσταση των 

ανεξέλεγκτων χωµατερών, την επιλογή κατάλληλου συνδυασµού 



σύγχρονων µεθόδων επεξεργασίας, την κατάλληλη χωροθέτηση των 

σχετικών υποδοµών. 

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 164 

 
 

ΘΕΜΑ 6ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

 Οµόφωνα 
 

  την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Εγγειοβελτιωτικά – αντιπληµµυρικά έργα ∆ήµου Ποταµιάς» του 
∆ήµου Καρπενησίου Ν. Ευρυτανίας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 165 
 
 

ΘΕΜΑ 7ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και την Αριθµ. 
13/219/2012 απόφαση του ∆ήµου Λοκρών τα οποία αποτελούν  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
 
µε  7 ψήφους υπέρ, 1 κατά ( του κου Καραΐσκου)   και 1 αποχή (της κας 
Ντούρου )  την έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
για την Τροποποίηση των Περιβαλλοντικών Όρων του τµήµατος Κάστρο  
– Τραγάνα του αυτοκινητοδρόµου ΠΑΘΕ στο Ν. Φθιώτιδας. 
Ο κος Καραΐσκος δήλωσε: Ψηφίζω αρνητικά για την ΜΠΕ για την 
κατασκευή δεξιού SR από∆Κ Μαλεσίνας έως Κ.∆.19 οδού Προσκυνά – 
Θεολόγου. Ψηφίζω Θετικά για την ΜΠΕτου έργου παράπλευρη οδός του 
αυτοκινητοδρόµου ΠΑΘΕ τµήµατος Κάστρο – Τραγάνας αριστερός 
παράπλευρος Προσκυνά   Χ.Θ.  125+450 – Χ.Θ. 127+350, όπως η 
οµόφωνη απόφαση της µε αριθµ. 13/219/2012 απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβούλιου Λοκρών.  
 Η κα Ντούρου δήλωσε : θεωρούµε ότι πρέπει να γίνει ένα 
ολοκληρωµένο έργο παράπλευρης οδού που θα ανταποκρίνεται στις 
ανάγκες της περιοχής και θα θέλαµε να έχουµε καλύτερη εικόνα για την 
απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου για τα προβλήµατα που θεωρεί ότι 



προκύπτουν. Καταψηφίζουµε το σηµείο εκείνο της εισηγητικής έκθεσης 

(5 στη σελ 1)που αναφέρεται στη σύµβαση παραχώρησης και 
εκµετάλλευσης του αυτοκινητόδροµου Ιονία Οδός και είµαστε κάθετα 
αντίθετοι να µπουν διόδια στον παράδροµο που θα κατασκευαστεί. 
 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 166 
 
 

ΘΕΜΑ 8ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το Αριθµ. 
Πρωτ:4283/25-07-2012 έγγραφο της Θ΄ Εφορείας Προϊστορικών και 
Κλασικών Αρχαιοτήτων τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τµήµα του 
παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

Οµόφωνα 
 

  την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  του 
έργου «Αποχέτευση ακαθάρτων στους οικισµούς Πλάκα ∆ήλεσι & 
∆ήλεσι και επέκταση ΒΙΟ.ΚΑ. Σχηµαταρίου – Οινοφύτων» στο ∆ήµο 
Τανάγρας Ν. Βοιωτίας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 167 
 

 
ΘΕΜΑ 9ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

Οµόφωνα 
 

  την έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
«Βελτίωση οδού Ερατεινής – Ε.Ο. Άµφισσας – Λιδωρικίου » στο Ν. 
Φωκίδας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 168 
 
 

ΘΕΜΑ 10ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 



Οµόφωνα 
 

  την έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) υφιστάµενης 
γεώτρησης για αξιοποίηση και άδειας χρήσης νερού Ντελή Ελευθερίας 
στη θέση «ΒΑΛΤΟΣ» στο Ν. Μοναστήρι του ∆ήµου ∆οµοκού Ν. 
Φθιώτιδας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 169 
 

 
ΘΕΜΑ 11ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

Οµόφωνα 
 

  την έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)   λατοµείου 
σχιστολιθικών πλακών του Ιωάννη Μπούσουλα στη θέση «ΒΑΛΤΑ» 
(Εµβαδού 14,43 στρ.), της ∆Ε Μαρµαρίου του ∆ήµου Καρύστου Ν. 
Ευβοίας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 170 
 

 
ΘΕΜΑ 12ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το Αριθµ. 
Πρωτ:24313/11-09-2012 έγγραφο του ∆ήµου Θηβαίων τα οποία 
αποτελούν  αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από 
διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό (της κας Ντούρου η οποία δήλωσε ότι 
θα καταψηφίσει το θέµα)  την αναβολή του θέµατος, ύστερα από την 
εισήγηση του Προέδρου, λόγω αιτήµατος του ∆ήµου Θηβαίων, 
προκειµένου να εκφράσει άποψη για την  Έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής 
ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 19,99 MW της εταιρείας «SOLEIL ΣΤΥΛΙ∆ΑΣ 
ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΑ Μ.Ε.Π.Ε.» στη θέση ΄΄ΜΕΓΑΛΗ ΡΑΧΗ΄΄ ∆.Κ. Θίσβης του 
∆ήµου Θήβας Ν. Βοιωτίας. 
Η κα Ντούρου επεσήµανε   ότι η αρνητική ψήφος δηλώνει την πλήρη 
αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της ενέργειας σε 
µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. Καταστρατηγούνται δηµόσιες 
δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη υψηλής 



παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. Είναι 
απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις τοπικές κοινωνίες 
τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 171 
 
 
ΘΕΜΑ 13ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό (της κας Ντούρου η οποία δήλωσε ότι 
θα καταψηφίσει το θέµα)  την αναβολή του θέµατος, ύστερα από την 
εισήγηση του Προέδρου, λόγω προφορικού αιτήµατος του 
Αντιδηµάρχου ∆ήµου Αµφίκλειας - Ελάτειας κου Πολύµερου 
προκειµένου να εκφράσει άποψη ο ∆ήµος, για την  Έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής 
ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 6,83 MW  της εταιρείας « SPES SOLARIS – 
SOLAR CONSEPT A.E.» στη θέση «ΠΟΥΡΝΙΑ» ∆.Ε. Τιθορέας του ∆ήµου 
Αµφίκλειας - Ελάτειας  Ν. Φθιώτιδας. 
Η κα Ντούρου επεσήµανε   ότι η αρνητική ψήφος δηλώνει την πλήρη 
αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της ενέργειας σε 
µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. Καταστρατηγούνται δηµόσιες 
δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη υψηλής 
παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. Είναι 
απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις τοπικές κοινωνίες 
τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 172 
 
ΘΕΜΑ 14ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το Αριθµ. 
Πρωτ:24313/11-09-2012 έγγραφο του ∆ήµου Θηβαίων τα οποία 
αποτελούν  αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από 
διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό (της κας Ντούρου η οποία δήλωσε ότι 
θα καταψηφίσει το θέµα)  την αναβολή του θέµατος, ύστερα από την 
εισήγηση του Προέδρου, λόγω αιτήµατος του ∆ήµου Θηβαίων, 
προκειµένου να εκφράσει άποψη για την  Έγκριση Μελέτης 



Περιβαλλοντικών (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής 
ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 12,688 MW  της εταιρείας «SPES SOLARIS – 
SOLAR CONSEPT A.E.» στη θέση «ΚΟΥΚΟΥΒΑΓΙΑ» του ∆ήµου Θηβαίων  
Ν. Βοιωτίας. 
Η κα Ντούρου επεσήµανε   ότι η αρνητική ψήφος δηλώνει την πλήρη 
αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της ενέργειας σε 
µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. Καταστρατηγούνται δηµόσιες 
δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη υψηλής 
παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. Είναι 
απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις τοπικές κοινωνίες 
τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 173 
 

 
ΘΕΜΑ 15ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το Αριθµ. 
Πρωτ:24313/11-09-2012 έγγραφο του ∆ήµου Θηβαίων τα οποία 
αποτελούν  αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από 
διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό (της κας Ντούρου η οποία δήλωσε ότι 
θα καταψηφίσει το θέµα)  την αναβολή του θέµατος, ύστερα από την 
εισήγηση του Προέδρου, λόγω αιτήµατος του ∆ήµου Θηβαίων, 
προκειµένου να εκφράσει άποψη για την  Έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής 
ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 28,19 MW  της εταιρείας «SPES SOLARIS – 
SOLAR CONSEPT A.E.» στη θέση « ΘΥΜΑΡΟΣ » του ∆ήµου Θηβαίων  Ν. 
Βοιωτίας. 
Η κα Ντούρου επεσήµανε   ότι η αρνητική ψήφος δηλώνει την πλήρη 
αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της ενέργειας σε 
µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. Καταστρατηγούνται δηµόσιες 
δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη υψηλής 
παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. Είναι 
απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις τοπικές κοινωνίες 
τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό 174 
 
 

Ύστερα από τα παραπάνω, λύεται η συνεδρίαση στις  14:10 µ.µ. 
και  συντάχθηκε το πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα 
µέλη, ως ακολούθως: 
 



 
    Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                       ΤΑ ΜΕΛΗ                          Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
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